

# Protokoll från Öråd

TraditionsMEsterIT

2013-01-30

## 1 Formalia

### 1.1 Mötets högtidliga öppnande

TraditionsMästare Vilho Jonsson förklarade mötet öppnat klockan 17:23.

### 1.2 Val av mötesordförande

Vilho Jonsson valdes till mötesordförande.

### 1.3 Val av mötessekreterare

Isabel Olofsson valdes till mötessekreterare.

### 1.4 Val av två justerare tillika rösträknare

Karl Stenlund och Andreas Wallner valdes till justeringsmän tillika rösträknare.

### 1.5 Närvarande

Vilho Jonsson, Isabel Olofsson, Karl Stenlund, Patrik Karlstén, Jacob Arvidsson, Emil Sveningsson, Staffan Aldenfalk, Fredrik Niklasson, Jaz Werneburg, Wilhelm Svenselius, Theodor Sandström, Jonas Ek, Johan Westlund, Filip Asplund, Erik Lerander, Emma Ström, Emmy Ryrstedt, Oskar Rosén, Gustav Engström, Daniel "Alma" Almquist, Almira Hamzic, Joakim Forslund, Anne Golinski, Mangnus Janson, Fredrik Sievers, Ingrid Sörensen, Andreas Wallner, Johannes Borg och Andreas "Smurre" Fagerström.

## **1.6 Adjungeringar**

Inga adjungeringar.

## **1.7 Mötets behöriga utlysande**

Mötet fann Örådet behörigt utlyst.

## **1.8 Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes i sin helhet.

## **1.9 Genomgång av föregående mötesprotokoll**

Finns på hemsidan.

Mötet beslutade att lägga protokollet till handlingarna.

## **2 Bordlagda ärenden**

Inga bordlagda ärenden.

## **3 Mästarna INformerar**

### **3.1 Nya arbetslag**

Vi har nya arbetslag!

### **3.2 Gymnasievarning i höst**

Det börjar en gymnasieklass i Forum i höst. Vi kommer behöva ha dörrvakt när det är pub.

### **3.3 Sektionssittningar**

Vi kommer ha ett antal sektionssittningar i vår. Lite finare. Tanken är att det ska vara för sektionsmedlemmar men alla är välkomna.

### **3.4 Luncher**

Vi har börjat med luncher. En person som gör kaffe och toast.

### **3.5 Likvärdighet mellan DISK och THS-IN kort**

Det kommer bli likvärdighet mellan THS-IN kort och DISK-kort. Det betyder att vanliga medlemmar kan dricka för medlemspris hos varandra. Gäller även för DISK-caféet.

### **3.6 Marskalkspriser för förtroendevalda**

Vi har marskalkspriser för saker som kostar 25 kr(hyllpris) och nedåt.  
Gäller INTE på sprit.

De som är förtroendevalda ska få ett kort som ID.

### **3.7 TMEIT-Capstävling**

Vi kommer ha en capstävling på tisdagspuben den 26 mars. Kommer finnas fina priser och medaljer! Alla får vara med.

### **3.8 Accesser**

Verkar fungera nu! Har man inte access så prata med TM.

### **3.9 Karl vill prata om pengar**

Alla TMEIT-relaterade äskningar ska gå genom Karl. Skriv en äskningslapp om ni vill ha pengar på kontot. Om kontanter duger så går det att prata med Vilho också.

### **3.10 Treårigt avtal med TOMP**

Vi kommer få en tapp av dem! De står för installation service m.m.

Vi behöver sälja 4000L guldkällan. Den kommer säljas för 18 kr och vi kommer höja priset på Carlsberg.

Vi kommer börja med husvin. 20 kr/glaset. Sydafrikanskt. INTE Yellow tail för DISK har det.

## **4 Festformalia**

### **4.1 Uppföljning av evenemang**

#### **4.1.1 Mästarpub**

Jättemånga utbytestudenter var där. Sålde för 24k.

#### **4.1.2 Klosterpub**

All Kloster(5,5 kollin) tog slut.

#### **4.1.3 NF Open**

Vilho och Jacob kom sist i gruppspelet. Patrik och Fnkl förlorade mot ekonomer

#### **4.1.4 Tisdagspub efter löning**

Klostern tog slut igen...

### **4.2 Kommande evenemang**

#### **4.2.1 fkm\* Inval 1 februari**

Vilho, Patrik, Fnkl och Per. fkm\* ville att Per ska gå.  
Vi ska köra backhoppstwister, vad nu det är...

#### **4.2.2 Kistasittning 2/2**

60 anmälda. Kommer bli nice!

#### **4.2.3 Midvinterblot 9/2**

Förfest från kl 11 i Kistan. It's best förfest. Var försiktiga om ni kör bäskhäfv.

#### **4.2.4 Happy fun-time 30-talssittning 15/2**

För alla sektionens medlemmar! Gå på den!

#### **4.2.5 INternfest 23/2**

Gå på den. Vi har öl som behöver drickas.

#### **4.2.6 Crazy Bitch pub 26/2**

Premiär för märket!

#### **4.2.7 Fredagspub 1 mars**

Gå på den, och dra med era kompisar. Lite rave.

#### **4.2.8 DISK KM Sittning 9/3**

Helgen innan tentaveckan. Gå på den.

#### **4.2.9 TG3 16/3**

Vilket arbetslag vill jobba?

#### **4.2.10 Vårkryssen**

Rederiet som skulle användas har gått i konkurs. Blir sannolikt inte av.

#### **4.2.11 Nubbedraget 13 april**

Samma dag som vårans sittning. Vi kommer att behöva flytta på vårans sittning.

#### **4.2.12 Absolut Gotland 16 maj**

Lägg undan pengar om du vill åka. Team Sthlm kommer åka.  
Sannolikt ett Team Kista också.

## 5 Beslut och diskussion

## 6 Avslutande formalia

### 6.1 Övriga frågor

#### 6.1.1 Hoodies

Man kan beställa hoodies i forumet.

#### 6.1.2 Lampor

Man kan styra lamporna från en hemsida. Creds till Wallner och Tux.

Vi ska köpa in ledlampor som lyser upp hyllorna.

Vi kommer ta in ledskylten. Någon som kan hantera en slagborr?

Karl kan hantera en slagborr. Men endast klockan kvart över tre på fredag.

#### 6.1.3 Köra bil

Någon som har körkort och tillgång till bil? Vi behöver göra lite inköp med bil då och då. Jocke kan "fixa" en bil. Wille kanske kan fixa.

#### 6.1.4 Tvätt

Filip undrar vem det är som tvättar. Det skulle behöva tvättas reguljärt.

Filip kan tvätta :-). Det finns tvättmedel på hyllan i köket.

#### 6.1.5 KAM

KAM har satt upp en jättestor klisterlapp som inte ska smutasas ner.

### 6.2 Nästa möte

När det blir dags.

### 6.3 Mötets högtidliga avslutande

Vilho Jonsson avslutade mötet klockan 18:16.

Vilho Jonsson - Mötesordförande	Isabel Olofsson - Mötessekreterare
Karl Stenlund - Justerare	Andreas Wallner - Justerare